
Marcin Mickun 
Radny Miasta Gdańska 
Nowy Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 1 
80-853 Gdańsk 

Gdańsk, 27.03.2025 r. 

Sz. P. Aleksandra Dulkiewicz
Prezydent Miasta Gdańska 

INTERPELACJA nr 219/25 

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
2024 poz. 609 z późn. zm.) składam interpelację w sprawie: 

stanu dróg, chodników i zieleni na terenie historycznej oliwskiej zabudowy na 
Przymorzu Małym 

Zwracam się z interpelacją dotyczącą stanu infrastruktury drogowej oraz zieleni na 
terenie historycznej oliwskiej zabudowy, w szczególności na ulicach Słowiańskiej, 
Świętopełka, Subisława i Beniowskiego, znajdujących się na terenie dzielnicy Przymorze 
Małe. 

Na wskazanych ulicach występują liczne ubytki w nawierzchni, które powstały w wyniku 
zastosowania warstwy asfaltu na historycznym bruku. Taka praktyka powoduje, że po 
okresie zimowym nawierzchnia ulega zniszczeniu, co prowadzi do licznych dziur i 
nierówności. W związku z tym zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości 
odtworzenia historycznej, brukowanej nawierzchni, która jest bardziej trwała oraz 
stanowi istotny element dziedzictwa kulturowego tego obszaru. 

Ponadto na ulicy Świętopełka zniszczona została zieleń w wyniku prowadzonych prac 
remontowych chodników. W przeszłości znajdowała się tam aleja głogów, które miały 
piękne, bujne korony, podobnie jak te, które pozostały jeszcze na ul. Krzywoustego. 
Niestety, drzewa te obecnie obumierają, ponieważ ich bryły korzeniowe zostały obłożone 
kostką brukową, co uniemożliwia ich prawidłowy rozwój. Proszę o podjęcie działań 
mających na celu odkrycie brył korzeniowych i poprowadzenie ich w sposób 
umożliwiający uratowanie tych drzew, które jeszcze mają szansę na przeżycie. 
Nasadzenia te stanowią element historyczny, który powinien być objęty ochroną 
konserwatora zabytków jako istotny fragment krajobrazu dzielnicy Przymorze Małe. 

Wpłynęło 27.03.2025 r.



     

W związku z powyższym wnoszę o zorganizowanie spotkania z udziałem przedstawicieli 
Pani Prezydent, urzędników Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni oraz innych 
odpowiedzialnych instytucji w celu wypracowania strategii ochrony i rewitalizacji tego 
wyjątkowego fragmentu naszego miasta. 

        z poważaniem, 

        Marcin Mickun  
            Radny Miasta Gdańska 


